

ACI®

ACI has awarded ISO 9001 Certificate to Sik Sik Yuen



Accredited Certification International Limited (ACI) has recently granted ISO 9001:2008 certification to Sik Sik Yuen with the scope of "Provision of corporate administration and supportive services to temple services, social services and medical services and its operation management".

Sik Sik Yuen was established in 1921, obtaining the ISO certificate demonstrates that she has attached great importance to effective and efficiency management and their service quality. Implementing the ISO 9001 quality management system will no doubly benefit her in better management and providing good quality service to the public. Nowadays, over a million organizations worldwide are independently certified to meet the requirements of ISO 9001 which is one of the most widely used management tools in the world.

ACI, as a high quality professional-service provider, we provide value added certification and training services to our clients of all sizes and in all sectors. As the leader in third party certification, we always strive for excellence on the aspects of skill, knowledge, experience, reputation, capacity, ethics, and creativity.



ACI[®]

國際認可認證頒發

ISO 9001 認可證書與耆色園



國際認可認證有限公司 (ACI) 近日為耆色園頒發了 ISO9001:2008 認可證書，認證的範圍是提供廟宇服務、社會服務、醫療服務及其營運管理之企業行政及支援服務。



耆色園建立於1921年，取得ISO認可證書表明了耆色園非常重視有效及高效的管理和所提供服務的質量。推行ISO 9001質量管理体系無疑有助於耆色園進行更好的管理並為公眾提供高質量服務。到目前，全球已有超過一百萬間組織機構通過了獨立的認證以滿足國際上最廣泛應用的管理体系ISO 9001的要求。



ACI 是一家高質量專業服務提供機構，我們為來自不同行業和不同規模的客戶提供高附加價值的認可認證服務和培訓服務。作為第三方認證的領導者，我們在技能，知識，經驗，聲譽，能力，道德規範以及創新等方面不斷追求卓越。



國際認可認證